AREA/ROAD CLOSURE FERMETURE DE ZONE/ROUTE

Pine Lake Road from Kettle Point Access Road to Peace Point - Wood Buffalo **National Park**

La route Lac Pine de la route Kettle Point à Peace Point – parc national Wood Buffalo

Pursuant to Section 36(1) of the National Parks General Regulations, all travel and access to the following area within Wood Buffalo National Park is restricted or prohibited by order of the Superintendent.

Where:

Pine Lake Road from Kettle Point to Peace Point in Wood Buffalo National Park See attached closure map for specific location

Why:

Due to reduced visibility and conditions from a wildfire in the area.

The Area Closure is effective as of May 29, 2023 and will remain in force until further notice.

Note: It is an offence under the *Canada* National Parks Act to enter a closed area in the manner described above. Violators may be charged.

Rhona Kindopp, A/Superintendent Wood Buffalo National Park Conformément du paragraphe 36(1) du Règlement général sur les parcs nationaux, le directeur du parc national Wood Buffalo interdit au public de pénétrer et de se déplacer dans le secteur suivant.

Endroit

La route Lac Pine e de Kettle Point à Peace Point du parc national Wood Buffalo. Voir la carte ci-jointe pour connaître l'emplacement exact.

Raison

En raison de la visibilité réduite et des conditions d'un incendie de forêt dans la région.

La fermeture du secteur est en vigueur le 29 mai 2023 et restera en vigueur jusqu'à nouvel ordre.

Remarque: Entrer une zone interdite, comme mentionné plus haut, constitue une infraction en vertu de la Loi sur les parcs nationaux du Canada. Les contrevenants pourraient être poursulvis en justice.

Rhona Kindopp, Directrice par intérim Parc national Wood Buffalo



Parks

Parcs Canada Canada



